
 

 

 

 
 

WNIOSEK ZARZĄDU  

o podziale zysku netto za 2019 rok 

 

 

Do 

Zwyczajnego Walnego Zgromadzenia 

Biofactory SA 

 

 

Zarząd wnioskuje o przeznaczenie całego zysku netto za 2019 r. na kapitał zapasowy. 

 

Uzasadnienie 

 

Uzasadnieniem takiej rekomendacji jest kryzys gospodarczy i stan epidemii koronawirusa. 

Polityka dywidendowa Spółki została określona raportem bieżącym nr 2/2017 

opublikowanym w dniu 26.01.2017. W poprzednich trzech latach Spółka wypłacała 

dywidendy. Kryzys gospodarczy jest wydarzeniem nadzwyczajnym, które upoważnia Zarząd 

do nierekomendowania wypłat dywidend. W I kwartale 2020 roku Spółka poniosła stratę  

w wysokości ok. 64 tys. zł. Przychody przedsiębiorstwa istotnie obniżyły się. Nie zostanie 

wykonany plan finansowy na 2020 rok. Zatrzymanie zysku netto w Spółce przyczyni się do 

zmniejszenia ryzyka utraty płynności.  

 

 

Biecz, 06 maja 2020 r. 

      Krzysztof Trochim 

      Prezes Zarządu 
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